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Aan de voorzitter van de raad 
Datum: 17-11-2018 
Onderwerp: Japanse duizendknoop op taluds A27/aanpak invasieve exoten 
Vragen: 

- Naar verluidt is Rijkswaterstaat al enkele maanden op de hoogte van het feit dat er Japanse 
duizendknoop is aangetroffen op de taluds van de A27. Wanneer is de gemeente hierover 
geïnformeerd? 

- Bent u bereid er bij Rijkswaterstaat op aan te dringen dat over het toegezegde plan van 
aanpak overleg plaatsvindt met omwonenden en andere betrokkenen? 

- Bent u bereid de raad uiterlijk eind januari te informeren over de voortgang van de aanpak 
van de Japanse duizendknoop? 

- Is er inmiddels bekend waar bewoners van de gemeente De Bilt melding kunnen maken van 
Japanse duizendknoop en ‘invasieve exoten’? 

- Wat is de stand van zaken met betrekking tot het plan van aanpak van invasieve exoten 
waartoe de Provincie Utrecht het voortouw zou nemen? 

- Wilt u er bij de provincie op aandringen dat in dit ‘Plan van Aanpak invasieve exoten’ ook de 
zeer schadelijke Japanse duizendknoop wordt meegenomen? 

- Neemt de gemeente in aanbestedingen voor grondwerkzaamheden het risico op dergelijke 
woekerplanten ook mee? Zo nee, kunt u toezeggen dit alsnog te gaan doen? 
 

Toelichting: RTV Utrecht meldde op 13 november jongstleden dat er Japanse duizendknoop is 
aangetroffen in de nieuw aangelegde taluds van de verbrede A27: zie ‘Berm vernieuwde A27 vol met 
agressieve woekerplant: bewoners vrezen voor hun tuinen’ 
https://www.rtvutrecht.nl/nieuws/1848306/. 
 
Plannen voor bijenvriendelijke beplanting van deze taluds staan op de tocht en bewoners vrezen dat 
deze woekerplant ook in hun tuinen op zal duiken. Rijkswaterstaat heeft toegezegd om dit aan te 
gaan pakken en brengt nu de mogelijkheden in kaart.  
 
Naar aanleiding van mondelinge vragen van GroenLinks in de gemeenteraad van 28 juni 2018, zei het 
college toe bij de provincie navraag te doen naar het plan van aanpak voor invasieve exoten. 
Alhoewel Japanse duizendknoop niet op de lijst staat van soorten die door de provincie verplicht 
bestreden moeten worden, is het gezien het verdringende en schadelijke karakter van deze plant 
belangrijk dat deze wordt meegenomen.  
 
Ook zou het college nog de vraag beantwoorden over een plek waar bewoners van de gemeente De 
Bilt terecht kunnen met meldingen en vragen. Een dergelijk meldpunt is van belang omdat de 
Japanse duizendknoop en andere invasieve exoten, zoals Reuzenberenklauw, zich snel verspreiden. 
Een tijdige aanpak kan veel overlast voorkomen.  
Ondertekening vragensteller: 
 
 
 
 
 


